
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille
houder

Dead
line

Stand van zaken Afged
aan

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
20-06-2018 
5.i. Verkoop 
Kwakkelwei te 
Katwijk aan 
den Rijn

Procedure 
vastgoed-
verkoop

De heer Van der Sande zegt de 
commissie toe de procedure bij 
vastgoedverkoop opnieuw te zullen 
bekijken en indien gewenst opnieuw 
aan de VV voor te leggen.

M. Kastelein 31-
12-
2019

Nieuwe portefeuillehouder 
Vastgoed (Kastelein) 
oriënteert zich op 
vastgoedbeleid, inclusief 
actualisering van kaders die 
door de VV zijn gesteld resp. 
interne uitgangspunten voor 
de uitvoering van het 
vastgoedbeleid.

Nee

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
08-05-2019 
5.d. Inzicht in 
bereikte effect- 
en ingezette 
middelen 2010-
2018

Publieks-
beoordeling 
Rijnland

Mevrouw Fierens zou graag willen 
weten hoe de buitenwereld Rijnland 
beoordeelt. Uit de bijlage (van de 
effect- en middelen monitor red.) 
blijkt dat er toch ook wel klachten 
zijn. Vandaar dat zij behoefte heeft 
aan de visie van het college daarop. 
Mevrouw Fierens stelt voor om de 
publieksbeoordeling te agenderen 
(gekoppeld aan klachten en 
inspecties) in het kader van het 
verder uitbouwen van het buiten-
naar-binnen-werken.  De voorzitter 
vindt dit een goed voorstel om zicht 
te krijgen op de wat algemenere 
trends. Verwijzend naar de 
gebiedsprocessen (werkterrein 
hoogheemraad Langeslag) blijkt dat 
er al veel aandacht voor 
publieksbeleving is die er mede toe 
heeft geleid dat er weinig bezwaren 
worden ingediend. De voorzitter ziet 
dit als een waardering voor het 

R.A.M. van 
der Sande

31-
12-
2019

Nee



proces. Hij zegt toe dit punt op te 
zullen pakken.

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
08-05-2019 
5.c. 
Programmajaar
rekening 2018

Klankbordg
roep 
Omgevings
wet

De PvdA vraagt gezien de complexiteit 
zowel aandacht voor de aanpak van 
de Omgevingswet als voor de digitale 
omgeving ervan. Mevrouw Fierens 
pleit voor het formeren van een 
denktank/feedbackgroep vanuit de VV 
ten behoeve van een optimale 
participatie vanuit de VV.  De 
dijkgraaf benadrukt het belang van de 
inhoud van de wet en onderkent ook 
de complexiteit van het onderliggende 
digitale stelsel. Hij vindt het ook 
persoonlijk wezenlijk om de VV hierin 
mee te nemen, omdat de 
Omgevingswet de wijze van werken 
en de externe gerichtheid zeker zal 
raken, zowel ambtelijk als bestuurlijk. 
Kortom: er wordt gezocht naar 
concrete manieren om dit te 
effectueren.

M. Kastelein Besluit D&H 1 oktober 2019: 
Besluitvorming over de 
Omgevingswet en digitaal 
loket is niet voorzien in 2020. 
Voor het inbrengen van 
ideeën en om op de hoogte te 
blijven van de voortgang van 
het proces kan de VV 
aansluiten bij te plannen 
informatie en eventuele 
beeld- en 
opiniebijeenkomsten.

Nee

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
11-09-2019 
5b.16.05. 
Burap 2019

Evaluatie 
Burap

De heer Kastelein zegt toe om de 
evaluatie over de Buraps eind februari 
2020 aan de vv toe te sturen

M. Kastelein 28-
02-
2020

Nee

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 

Grondwater
problemen 
door 
koelwaterb

De heer Van Geest zegt dat de 
Haarlemmermeer worstelt met de 
waterhuishouding. Koelwaterboringen 
leveren problemen op met het 

R.A.M. van 
der Sande

Nee



11-09-2019 
6.17.55. 
RONDVRAAG

oringen grondwater en raakt Rijnland dus 
rechtstreeks. Hij roept het college op 
hier aandacht aan te besteden. Hij 
verwijst naar een artikel in het 
tijdschrift Waterforum waarin zowel 
de inspectie als het RIVM 
waarschuwen voor de risico’s van de 
aanleg van bodemenergiesystemen 
voor het grondwater. Tijdig aanhaken 
is geboden.  De heer Van de Sande 
meent dat de vergunningen vallen 
onder de Omgevingsdienst of 
provincie en niet onder het 
waterschap maar hij zegt toe dit te 
laten uitzoeken.


